
 

 

 
LATVIJAS REPUBLIKA 

VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 
Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 
FINANŠU KOMITEJA 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 
 
2023.gada 15.decembrī          Nr.16 
 
Sēde sasaukta plkst.13:00 

Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē  
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē:  Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos 

jautājumos 
 
Sēdē piedalās  Unda Ozoliņa - Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietniece 

Jānis Anže - Finanšu komitejas loceklis 
   Guntis Albergs - Finanšu komitejas loceklis 

Kristaps Sula - Finanšu komitejas loceklis 
Agnis Birkavs - Finanšu komitejas loceklis 
Viesturs Zariņš - Finanšu komitejas loceklis 
Vilmārs Vesingi - Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
 

Sēdē nepiedalās:  Agris Krastiņš - Finanšu komitejas loceklis (aizņemts pamatdarbā) 
Vents Armands Krauklis - Finanšu komitejas loceklis (aizņemts pamatdarbā) 
Juris Žurovičs - Finanšu komitejas loceklis (aizņemts pamatdarbā) 

 
Sēdē piedalās: Sandra Pilskalne - domes deputāte 
 Aigars Roga - domes deputāts 
 Andris Dainis - domes deputāts 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
Valdis Šaicāns – izpilddirektors 
Gints Stālmeisters – izpilddirektora vietnieks 
Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagasta pārvalžu vadītājs 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Irina Ziemiņa – Vijciema un Zvārtavas pagasta pārvalžu vadītāja 
Vilnis Vilguts - Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
Lāsma Engere - Attīstības un plānošanas nodaļas vadītājas vietniece 
Natālija Dubrovska – Valkas novada Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Jānis Vindēls – Juridiskās nodaļas nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
Inguna Medne – Priekšsēdētāja sekretariāta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja 
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Ivita Aumeistere – Iepirkumu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 



 

 

Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Zane Sīmane - Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas projektu vadītāja 
OU “ESTLAT Building co” uzņēmuma pārstāvji Boris Vald un ražošanas objekta Valkā vadītājs 
Gunta Smane – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece 
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Inga Aleksejeva - Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas projektu vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Inga Karpova – Laikraksta “Ziemeļlatvijas” žurnāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Māris Zālītis – Valkas novada pašvaldības būvinženieris (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs  
Vita Boša - Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja vietniece 
 
Darba kārtība: 

1. Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam “Ražošanas ēka 
un teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” 

2. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu vēlēšanu komisijas darba nodrošināšanai 
3. Par nomas līguma pārjaunošanu par telpu nomu Valkā, Rīgas ielā 22 
4. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Eiropas dvīņu pilsētu sanāksme Valka-

Valgā, 2024. gadā” (European Twin Town Meeting 2024. Valka) 
5. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Gads kopā dejā” (A Year Together In 

Dance) 
6. Par izpilddirektora vietnieka darba izvērtēšanu 
7. Par racionālāku pašvaldības līdzekļu izmantošanu 
8. Par pasākumu telts remontu un nomu 

 
G.Avote atklāj sēdi. 
U.Ozoliņa aicina izņemt no darba kārtības 6.jautājumu, jo tas nav pietiekami sagatavots un nav ievērota 
līdzšinējā kārtība šādu jautājumu risināšanai. 
V.Zariņš piekrīt, ka 6.jautājumu varētu izņemt ārā, jo vēl nav notikušās 2024.gada budžeta diskusijas, kurās 
tiek skatīti jautājumi par amatiem. 
A.Ārgale: šāda darbinieku izvērtēšanas kārtība ir paredzēta no darba devēja puses, bet man nav zināms, 
kāpēc šis pašnovērtējums ir nokļuvis komitejas materiālos. 
V.Zariņš: bez pašnovērtējuma jau nevar izvērtēt. 
A.Ārgale: nav pareizi, ka pašnovērtējums bija iekļauts komitejas materiālos, kas tika nosūtīti arī pašvaldības 
darbiniekiem. 
U.Ozoliņa: tas ir neētiski. 
Komitejas locekļi apspriežoties piekrīt no darba kārtības izņemt 6.jautājumu. 
G.Avote aicina balsot par laboto darba kārtību. 
Komitejas locekļi atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 8 komitejas locekļi (G.Avote, U.Ozoliņa, J.Anže, 
G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs, V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas 
novada pašvaldības Finanšu komitejas sēdes Nr.16 darba kārtību: 

1. Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam “Ražošanas ēka 
un teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” 

2. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu vēlēšanu komisijas darba nodrošināšanai 
3. Par nomas līguma pārjaunošanu par telpu nomu Valkā, Rīgas ielā 22 
4. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Eiropas dvīņu pilsētu sanāksme Valka-

Valgā, 2024. gadā” (European Twin Town Meeting 2024. Valka) 
5. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Gads kopā dejā” (A Year Together In 

Dance) 
6. Par racionālāku pašvaldības līdzekļu izmantošanu 
7. Par pasākumu telts remontu un nomu 

 
 

1.§ 
Par iznākuma rādītāju sasniegšanas termiņa pagarinājumu investīciju objektam “Ražošanas ēka 

un teritorija “Ķieģeļceplis”, Valkā, Valkas novadā” 
_______________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 
Ziņo, izklāstot domes lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: A.Roga, G.Avote, U.Ozoliņa, V.Vesingi, V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, S.Pilskalne 
 
V.Šaicāns: Šis jautājums tika atlikts uz šo komiteju. Pašā objektā biju trīs reizes un nekas nav mainījies. 
Uzaicinu runāt nomnieka pārstāvjus. 



 

 

OU “ESTLAT Building co” pārstāvis (turpmāk tekstā - ESTLAT) (Runā krievu valodā. Tulko V.Šaicāns.): 
Man būtu vieglāk atbildēt uz jūsu jautājumiem. Tālāk stāsta par faktiski izveidojošos situāciju ražošanas 
objektā un to, ka situācijas uzlabošanai tiks pieslēgts meitas uzņēmums ražošanas un noieta procesa 
attīstībai. 
A.Roga: Kā ir ar uzņēmājdarbības prognozēm? Vai ir noslēgti līgumi vai tiks slēgti līgumi tālākattīstībai? 
ESTLAT: Jā ir. Tālāk stāsta, kas tieši tiks darīts un kādi līgumi ir noslēgti. 
G.Avote: Es redzu, ka nekas nav mainījies. Neticu, ka kaut kas mainīsies.  
G.Albergs: Tad atsakam pagarinājumu? 
U.Ozoliņa: Kas notiek ar nomas tiesību izsoli? 
G.Avote: Vai pašvaldībā ir apzināti citi uzņēmēji kā potenciālie nomnieki? 
Notiek diskusijas par uzdotajiem jautājumiem. 
U.Ozoliņa: Vai uzņēmējs ir informēts, ka tiek pagarinājums tiks dots tikai par 1 gadu? 
ESTLAT: Jā saprotu.  
U.Ozoliņa: Ierosinu pagarināt par 1 gadu. 
G.Albergs: Cik maksā izsoles rīkošana? 
L.Engere: Neko, jo liekam mūsu mājas lapā, kurā parasti ieliek divus sludinājumus. 
Diskusija starp G.Albergu un U.Ozoliņu. 
A.Birkavs: Kad plānojat atsākt darbību un cik būs darbavietas? 
ESTLAT: Janvāra mēnesī un, ja pagarināsiet līdz 2024.gada beigām, mēs spēsim attīstīties. 
G.Avote: Jūs teicāt to jau agrāk. 
S.Pilskalne: Jādod uzņēmējam iespēja. 
V.Vesingi: Vai uzņēmējs sasniegs izvirzītos mērķus un sasniegs rezultātus? 
V.Zariņš: Vēl paliek 3 gadi rezultātu sasniegšanai. Ierosinu vērtēt nomnieku pēc 3 mēnešiem. Ja nekas 
nemainīsies, laužam līgumu. Ja mainās, tad dodam pagarinājumu uz vienu gadu. 
Diskusija starp V.Vesingi un V.Zariņu. 
ESTLAT: Mums šāda kārtība der.  
V.Šaicāns: Tiklīdz ir kustība objektā, lūdzu, dodiet ziņu. Pārbaudīsim. 
ESTLAT: Labi. 
A.Roga: Priekšlikums pagarināt par 3 mēnešiem. 
G.Albergs: Piekrītu V.Zariņā priekšlikumam, bet ja nepagarina, vai uzņēmējs gatavs no jauna startēt izsolē? 
ESTLAT: Protams piedalīsimies. 
U.Ozoliņš: Tā ir ņirgāšanās pār uzņēmēju. Šādi nevar. Piekrītu sekot līdzi ražošanas atsākšanai līdz marta 
beigām. 
V.Šaicāns: Ja viņi atsāk ražošanu, to ļoti labi var redzēt tāpat. 
G.Avote: Balsojam par termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim? 
V.Zariņš: Ja nav kustības līdz 30.martam, tad atkārtoti lemjam domes sēdē un grozījumiem līgumā 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 8 komitejas locekļi (G.Avote, U.Ozoliņa, J.Anže, G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs, 
V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
NOLEMJ: 

1. Atļaut OU “ESTLAT Building co” turpināt nomāt ēku un teritoriju “Ķieģeļceplis”, Valkā līdz 
2024.gada 30.martam. 

2. Uzdot izpilddirektoram veikt pārbaudes ražošanas ēkā un teritorijā “Ķieģeļceplis”, Valkā. 
3. Pēc 2024.gada 30.martam atkārtoti izskatīt šo jautājumu komitejas un domes sēdē. 

 
 

2.§ 
Par finanšu līdzekļu piešķiršanu vēlēšanu komisijas darba nodrošināšanai 
_______________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 
 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), R.Rastaks. 
R.Rastaks: Iesniegumā minētās summas nedaudz tiks labotas. 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 8 komitejas locekļi (G.Avote, U.Ozoliņa, J.Anže, G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs, 
V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
NOLEMJ: 

iekļaut jautājumu par finanšu līdzekļu piešķiršanu vēlēšanu komisijas darba nodrošināšanai pie 
pašvaldības 2024.gada budžeta skatīšanas. 

 



 

 

 
3.§ 

Par nomas līguma pārjaunošanu par telpu nomu Valkā, Rīgas ielā 22 
_______________________________________________________________ 

(J.Vindēls) 
 
Ziņo, izklāstot domes lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
V.Zariņš: Ja renovējam ēku Rīgas ielā 22, tad būs citas nomas maksas. Ielikt līgumā šo informāciju. MK 
noteikumos ir kārtībā kā to dara. 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 8 komitejas locekļi (G.Avote, U.Ozoliņa, J.Anže, G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs, 
V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
NOLEMJ: 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Slēgt ar SIA “INGRA”, reģ. Nr. 44101031528, pārjaunojuma līgumu 2007. gada 1. janvāra 
neapdzīvojamo telpu nomas līgumam Nr.104, par nedzīvojamo telpu nekustamā īpašumā Valkā, 
Valkā, Rīgas ielā 22, kadastra numurs 9401 501 0524, sastāvā esošās ēkas, kadastra apzīmējums 
9401 001 0503 001, telpu, platība 109.0 m2, nomu, uz laiku līdz 2026. gada 31. decembrim. 

2. Noteikt, ka nomas maksa par lēmuma 1. punktā minēto nedzīvojamo telpu nomu ir saglabājama 
līdzšinējā apmērā: 2.56 euro/m2 par tirdzniecības telpām mēnesī bez PVN un 1.42 euro/m2 par 
palīgtelpām mēnesī bez PVN. 

3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Nekustamo īpašumu speciālistam sagatavot 
lēmuma 1. punktā minēto nomas līguma pārjaunojumu. 

4. Lēmuma izpildi kontrolēt Valkas novada pašvaldības izpilddirektoram. 
5. Lēmums stājas spēkā ar brīdi, kad to saņēmis pieteikuma iesniedzējs. 

 
 

4.§ 
Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Eiropas dvīņu pilsētu sanāksme Valka-

Valgā, 2024. gadā” (European Twin Town Meeting 2024. Valka) 
_______________________________________________________________ 

(Z.Sīmane) 
 

Ziņo, izklāstot domes lēmuma projekta saturu (pielikumā), Z.Sīmane. 
Debatē: I.Grandava, G.Avote, U.Ozoliņa, G.Smane, V.Vesingi, G.Albergs, A.Birkavs 
 
I.Grandava: Šim projektam nepieciešams priekšfinansējums. Neredzu iespējas. 
G.Avote: Es arī neredzu šeit iespējas. 
U.Ozoliņa: Projekts ir vajadzīgs. Tas popularizēs Valku. Ja atskaites iesniedz laicīgi, tad ar naudu 
nevajdazētu būt problēmām. Šī ir mūsu iespēja. 
I.Grandava: Es neesmu pret šo projektu. Ne vienmēr mēs iegūstam šo ES naudu laicīgi. Vajag precīzu 
naudas plūsmu. 
U.Ozoliņa: Vēl nav zināms vai projektu atbalstīs. 
I.Grandava: Mums bija kārtība, ka pirms tam to visu izspriedām. 
G.Smane stāsta par projekta lietderību. 
Notiek diskusijas par projektu. 
I.Grandava: Ja ir konkrēta naudas plūsma un ir garantija, ka būs ES nauda, tad varbūt var.  
Z.Sīmane: Pēc līguma slēgšanas tiek sastādīts grafiks par naudām 
G.Albergs: Pieteikties jau varam. Galvenais, lai ieguldītais darbs nav lieks.  
U.Ozoliņa: Projekts jau ir iesniegts? 
G.Smane: Vēl nē. Lēmums būs jāpieņem 2024.gada februārī. 
I.Grandava: Tad nav jēgas pieņemt lēmumu šodien. 
U.Ozoliņa: Šodienas lēmums būtu kā informācija 2024.gada budžetam. 
G.Smane: 2024.gada februārī varēs pieņemt galveno lēmumu Projektam piesakās no visas Eiropas. 
V.Vesingi: Lai Attīstības nodaļa sastāda budžetu. Apstiprinam un tālāk skatāmies. Ir kaut kādas LEADER 
programmas? Pieeja pieteikties visam ir atbalstāma. 
I.Grandava: No Attīstības nodaļas ir saņemti iesniegumi pie budžeta. Tos skatīs 2024.gada budžeta 
sarunās. 
U.Ozoliņa: Grants nozīmē, ka nevajag līdzfinansējumu? 
G.Smane: Nē. Tikai priekšfinansējumu. 
A.Birkavs: Atbalstu projektu. 
U.Ozoliņa: Jāatbalsta projekts. 



 

 

 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 8 komitejas locekļi (G.Avote, U.Ozoliņa, J.Anže, G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs, 
V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
NOLEMJ: 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Atbalstīt projekta “Eiropas dvīņu pilsētu sanāksme Valka-Valgā, 2024. gadā” pieteikumu “Eiropas 
Komisijas projektu konkursa uzsaukumam “CERV-2023-Citizens-Town-TT”. 

2. Ja projektam „Eiropas dvīņu pilsētu sanāksme Valka-Valgā, 2024. gadā” tiks piešķirts Eiropas 
Komisijas finansējums, Valkas novada pašvaldība apņemas to priekšfinansēt 33 820 EUR 
(trīsdesmit trīs tūkstoši astoņi simti divdesmit euro) apmērā. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
 
 

5.§ 
Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu projektā “Gads kopā dejā” (A Year Together In 

Dance) 
_______________________________________________________________ 

(Z.Sīmane) 
 

Ziņo, izklāstot domes lēmuma projekta saturu (pielikumā), Z.Sīmane. 
U.Ozoliņa debatēs un balsojumā nepiedalās. 
Debatē: I.Grandava, G.Avote, U.Ozoliņa, G.Smane, G.Albergs, A.Birkavs 
 
A.Birkavs: Kad plānots pasākums? 
Z.Sīmane: Sākums 2024.gada augustā. Reālā darbība 2025.gadā. 
G.Albergs: 2024.gadā nevajdzēs naudu? 
R.Rolands: Tik cik algas. 
I.Grandava: Pašvaldības līdzfinansējuma daļa? 
Z.Sīmane: 20% 
Notiek diskusijas par projektu. 
G.Smane: Šeit tāpat kā iepriekšējā jautājumā ir vajadzīgs pašvaldības priekšfinansējums. Stāsta par 
naudas plūsmu. 
I.Grandava: Avanss būs vajadzīgs? 
Notiek diskusijas par projekta finansēšanu. 
U.Ozoliņa: Nepieciešams domes lēmums, lai iesniegtu projektu un Finanšu komitejas lēmums. 
Diskusijas. 
G.Avote: Lūdzu balsojam. 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 5 komitejas locekļi (G.Avote, J.Anže, A.Birkavs, V.Zariņš, V.Vesingi), PRET – 
nav, ATTURAS – 2 komitejas locekļi (G.Albergs, K.Sula), 
Finanšu komiteja 
NOLEMJ: 
Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Izstrādāt un iesniegt projekta pieteikumu “Kopīgs gads dejā” Interreg VI-A Igaunijas-Latvijas 
programmas 2021.-2027 izsludinātajā 2. konkursa kārtā. 

2. Ja projekts „Kopīgs gads dejā” tiks līdzfinansēts no Interreg VI-A Igaunija-Latvija 2021.-2027 
programmas, Valkas novada pašvaldība piedalīsies ar līdzfinansējumu 20% apmērā vai 10 632,50 
EUR (desmit tūkstoši seši simti trīsdesmit divi euro, 50 centi). Kopējais Valkas novada pašvaldības 
projekta finansējums 53 162,50 EUR. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
 
 
 
 
 

6.§ 
Par racionālāku pašvaldības līdzekļu izmantošanu 



 

 

_______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: A.Roga, G.Avote, U.Ozoliņa, V.Vesingi, V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, S.Pilskalne, J.Anže, 
L.Sīmane, I.Ziemiņa, D.Lapiņš, V.Boša, V.Bavins 
 
Sākumā notiek diskusijas par racionālāku pašvaldības līdzekļu izmantošanu. 
V.Vilmārs: Ja ir viens pārvaldnieks, mums tik un tā paliek pagastos pakalpojumi pieejami. Kāda ir faktiskā 
situācija? Jājautā pārvaldniekiem. 
V.Šaicāns: Tavs priekšlikums viens pārvaldnieks? 
V.Vilmārs: Jā. 
G.Avote: Citē Pašvaldību likuma 23.panta trešo daļu.  
U.Ozoliņa: Pašvaldībai kā prioritāte ir iedzīvotāji, nevis tas, kas rakstīts likumā. Es domāju, ka minētās 
izmaiņas ir radikālas. Pagasta pārvaldnieks ir tas, kas pieņem lēmumus. 
A.Dainis: Kas notiek, ja es esmu Rīgā, vai tad nebūs kas nogriež ūdens krānu? 
U.Ozoliņa: Ja gribās vienu pārvaldnieku, tad vajag analīzi, nevis tā, ka “izskatās forši”. 
I.Ziemiņa: Pie manis nāk cilvēks par sniega tīrīšanu. Es par to pieņemu lēmumu. Es apmeklēju pasākumus. 
Plānoju budžetu. Lietvarī es arī strādāju.  
S.Pilskalne: Ja ir viens pārvaldnieks uz pieciem pagastiem, tad tā ir lauku iznīcināšana. Pagastos vienmēr 
ir ko darīt. Alūksnes modelis nav labākais piemērs. Kārķu pagasts ir piesaistījis vairāk naudas nekā kāds 
pagasts Valmieras novadā. Piemēram, Salacas-Rūjas projektā. Jāstiprina nevis jāvājina pagasti. Iedzīvotāji 
ir vajadzīgs savs pārvaldes vadītājs. Nevar no attāluma vadīt pārvaldi. 
L.Sīmane stāsta par pagasta pārvaldes vadītāja darba specifiku.  
V.Vilmārs: Neapšaubu pagastu pārvaldnieku nepieciešamību. Žēl ka nav tik daudz aktīvu cilvēku, kas 
gatavi vadīts un darboties laukos. Oponēju Sandrai. Cilvēki nenosaka pagasta attīstību. Uzskatu, ka 
attīstība ir tas, ja ir mājokļu pieejamība, nodarbinātība, kad ir, ko darīt.  
S.Pilskalne: Nepiekrītu. Vai tu esi ienesis kādu ideju pagastā? 
U.Ozoliņa: Saimniecisko lietu komitejā bija lēmums? Vai tikai tagad izskatam Valda iesniegumu?  
G.Avote: Šo jautājumu skatīts pie budžeta sarunām. 
I.Grandava: 27.decembrī ir apvienotā sēde par budžetu. 
U.Ozoliņa: Kā mēs varam lemt par šo apvienotajā komitejas sēdē? 
I.Grandava Stāsta par budžeta izskatīšanu un pieņemšanu. 
U.Ozoliņa: Kāpēc tas tiks runāts budžeta sarunās nevis tagad komitejā? 
G.Albergs: Valdis jau informēja, ka šis jautājums tiks spriests pie budžeta sarunām. 
Noteik diskusijas. 
U.Ozoliņa: Svarīgās jomas ir jāskata komitejās, nevis budžeta sarunās. 
Noteik diskusijas. 
V.Zariņš: 27.decembrī notiks apvienotā komiteja tikai par amatiem. Gatavojot budžetu un amatu sarakstus 
nepieciešama priekšlaicīga informācija. 
U.Ozoliņa: Nesaprotu secību. 
I.Grandava: Amatus apstiprinās atsevišķi. 
Noteik diskusijas. 
I.Grandava: Pie lielajām reorganizācijām pašvaldībā parasti strādā darba grupas. 
V.Boša stāsta par procesiem Kārķu pagastā. 
V.Šaicāns: Varbūt nevajadzēja šo iesniegumu rakstīt. Strādāju tikai sešus mēnešus. Transporta nodaļa ir 
vīzija. Vīzija arī ir pārvaldnieki. Dodiet virzienu darbam. 
Attālināti čatā V.Vesingi: Par nokritušiem kokiem, ceļu tīrīšanu utt. nepieciešams centralizēts pašvaldības 
telefona numurs, uz kuru var zvanīt un reģistrēt pieteikumus. Nevis par katru lietu tiek zvanīts atsevišķi un 
individuāli. 
L.Sīmane: Ja tehnika tiek nodota Bavinam, bet ceļi pārvaldniekam, tad kā tālāk notiek sadarbība. Varbūt 
ceļus atdodam nodaļai? 
Notiek diskusijas. 
G.Albergs: Neskrienam ritenim pa priekšu. Mums ir jāzina, ko dara vadītājs, ko citi. Bāriņtiesas arī būs drīz 
būs attālinātas. 
Notiek diskusijas. 
A.Roga: Esmu par diviem pārvaldniekiem uz pieciem pagastiem. Jāskatās, kā tas realizēsies 2,3 gadu 
laikā. 
V.Vesingi attālināti pamet sēdi plkst. 14.58. 
U.Ozoliņa: Piekrītu Rogas viedoklim. Es par mērenu pāreju. 
V.Šaicāns: Par Alūksnes piemēru. Tur ir kapitālsabiedrība. Tas ir savādāk. 
J.Anže: Atbalstu vienu pārvaldnieku un ceļu uz kapitālsabiedrību. 
V.Šaicāns: Tas nav iespējams, jo visi līdzekļi jānodod SIA un mēs neizpildam aizņēmuma segumu 
pašvaldībai.  



 

 

I.Grandava: Mums ir vajadzīgs apgrozījums. Pie 35-36% ir finanšu stabilizācija un grimstam. 
V.Bavins: Jātaisa konkurss uz amatu.  
Notiek plašas diskusijas. Tiek virzīti divi priekšlikumi. Viens priekšlikums par divām pagastu pārvalžu 
vadītāja vietām uz pieciem pagastiem, otrs - par vienu pagastu pārvalžu vadītāja vietu uz pieciem 
pagastiem. 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 2 komitejas locekļi (U.Ozoliņa, V.Zariņš), PRET – 5 komitejas locekļi (K.Sula, 
A.Birkavs, G.Avote, J.Anže, G.Albergs), ATTURAS – nav,  
Finanšu komiteja 
NOLEMJ noraidīt priekšlikumu izveidot divas amata vietas “Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs” 
un “Valkas, Vijciema un Zvārtavas pagastu pārvalžu vadītājs”. 
 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar likuma „Par pašvaldībām” 50.panta, atklāti vārdiski balsojot 
komitejas locekļiem: PAR – 5 komitejas locekļi (G.Avote, J.Anže, G.Albergs, K.Sula, A.Birkavs), PRET – 2 
komitejas locekļi (U.Ozoliņa, V.Zariņš), ATTURAS – nav,  
Finanšu komiteja 
NOLEMJ apstiprināt priekšlikumu izveidot vienu amata vietu “Ērģemes, Kārķu, Valkas, Vijciema un 
Zvārtavas pagastu pārvalžu vadītājs”. 
 
 

7.§ 
Par pasākumu telts remontu un nomu 

_______________________________________________________________ 
(D.Lapiņš) 

 
D.Lapiņš ziņo par to, ka Komunālās saimniecības nodaļas rīcībā ir liela telts, kura tiek izmantota pašvaldībā 
lielos pasākumos. Faktiski situācija ir atrisināta, jo teltij nepieciešams remonts un nepieciešamais 
finansējums 2176, - EUR apmērā būs, jo telts remontam ir ielikta izdevumu pozīcija 2024.gada budžetā. 
Tāpēc šis ir tikai informatīvi Finanšu komitejai.  
U.Ozoliņa: Cik saprotu, ja nebūs šīs telts, tad uz nākamo pasākumu mums būs telts jāīrē? 
D.Lapiņš: Jā. 
I.Grandava: Var arī šādas teltis īrēt. Piedāvājumi ir. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 15:20 
 
 
Sēdes vadītājs         Gita Avote 
 
 
 
Protokolēja         Aleksandrs Golubovs 
 


